



## Anna Hoffman

Russland/Russia

Анна Гофман

Geboren 1986 in Leningrad. Ihr Studium an der Russischen Akademie der Künste (2009–2015) schloss sie mit einem Master in Kunstgeschichte ab. Seit 2010 arbeitet sie als professionelle Kunstfotografin. Sie lebt und arbeitet in St. Petersburg. 2010 Ausstellung in der Laurent Godard Galerie in Paris. 2013 Fotos aus der Serie "Ballett" wurden vom Fonds des Russischen Museum in St. Petersburg erworben. 2014 "Beste Russische Fotografin" (nach IPA-Version) und Preisnominierung als "Internationale Fotografin des Jahres" in New York. 2014 Ausstellung im Russischen Museum in St. Petersburg, 3. Biennale für zeitgenössische Fotografie. 2015 Einzelausstellung, Restaurant "Sky Lounge" in Moskau. 2015 Finalistin, Arte Laguna-Preis, Nappe Arsenale in Venedig. 2015 Lobende Erwähnung, Preis der Photographie, Paris (Px3). 2016 Ausstellung im Royal College of Arts, London, und Teilnahme an der Glo'Art Künstlerresidenz (Belgien). 1. Preis, Nominierung, Internationaler Fotografiepreis (Russland).

Born 1986 in Leningrad. She studied at the Russian Academy of Arts (2009–2015) and holds a Master's degree in Art History. Since 2010, she works as a professional art-photographer. She lives and works in Saint-Petersburg. 2010 Exhibition at the Laurent Godard Gallery in Paris. 2013 Photos from the series "Ballet" were acquired by the fund of the Russian Museum in St. Petersburg. 2014 "Best Russian Photographer" (according to IPA version) and Award Nomination as "International Photographer of the Year" in New York. 2014 Exhibition in the Russian Museum in St. Petersburg, 3rd Biennale of Contemporary Photography. 2015 Personal exhibition, restaurant "Sky Lounge" in Moscow. 2015 Finalist, Arte Laguna Prize, Nappe Arsenale in Venice. 2015 Honorable Mention, Prix de la Photographie, Paris (Px3). 2016 Exhibition in the Royal College of Arts, London, and participation in Glo'Art residency (Belgium). 1st Prize in fine art nomination, International Photography Awards 2016 (Russia). <http://annahoffman.com>



Die Fußwaschung, 2016, Fotografie auf Alu-Dibond, 33 x 51 cm  
Washing foot, 2016, photography on alu dibond, 33 x 51 cm